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V době předvánočního shonu vám do rukou příchází zpravodaj s informacemi o 
dění v obci a snad přispěje k tomu, abyste si chvíli sedli a nezvedne vás ze židle.



Vodovod a kanalizace
Ač to navenek vypadá, že se od konce května nic nezměnilo, určitý posun 

nastal.  Bohužel  předpokládaný  termín  začátek  listopadu  se  ukázal  jako  příliš 
optimistický.  Jedním z  důvodu je  protáhnutí  schvalovacího  procesu  na  Státním 
fondu životního prostředí.  Projektová i zadávací dokumentace tam byla od 11. 5. 
2011. Schválená se vrátila  na kanalizaci v srpnu a na vodovod až  v září. V tomto 
období probíhala bohatá korespondece při doplňování těchto dokumentací a to mezi 
projektanty námi a SFŽP. Ihned po obdržení informace, že je vše schváleno bylo 
zahájeno výběrové řízení. Do výběrového řízení na kanalizaci se přihlásilo celkem 
28 firem z celé republiky, na vodovod pak 19 firem, a to i ze Slovenska. V současné 
době bude probíhat omezení počtu zájemců. Deset zájemců pak bude osloveno pro 
podání cenové nabídky termín je stejný jak pro vodovod tak pro kanalizaci. Pokud 
se nikdo neodvolá mohly by být koncem února podepsány smlouvy z dodavatelem 
a v průběhu března 2012 zahájena stavba. U vodovodu bude nutné ještě prodloužit 
lhůtu danou SFŽP na dodání všech podkladů(dokončené výběrové řízení, smlouva s 
dodavatelem) k tomu, aby mohla být podepsána smlouva se SFŽP o poskytnutí 
podpory. Černým scénářem, který se snad nenaplní, je neprodloužení této lhůty a 
tím  i  ztráta  dotace.  V průběhu  schvalování  těchto  dokumentací  na  SFŽP bylo 
dokončeno stavební řízení na kanalizaci, tzn., že obě stavby jsou již povolené. Ještě 
pro ilustraci zde uvádíme, co již obec za obě akce zaplatila.
Činnost a rok Kanalizace v Kč Vodovod v Kč
Zpracování žádosti a posudky 2010 81 000 256 000
Projekt pro územní řízení 2009 183 000
Projekty pro stavební povolení a výběrové řízení 2011 744 000 618 000

Celkem 824 000 1 057 000
Odpady 
Dobrou zprávou je, že ani v příštím roce se poplatky za svoz komunálního odpadu 
nezvednou. Jedním důvodem je, že firma AVE nechystá pro rok 2012 zdražení. To 
se chystá až od roku 2013. Hlavním důvodem ale je, že stále více občanů odpad 
poctivě třídí a má méně komunálu. Tyto občany musíme pochválit, protože hlavně 
díky nim jsme v jihomoravském kraji na předních místech a také jsme se dostali do 
situace, kdy příspěvky za tříděný odpad pokryjí náklady na jeho svoz. Vše se dá ale 
zlepšovat a pokud by se většina z nás  chovala zoodpovědně, nemusí se zdražení v 
roce 2013 vůbec do poplatku promítnout, spíše naopak. Pár zásad: Přistavovat je 
potřeba pouze plné popelnice, ne poloprázdné, to ji radši nechte na příště. Platíme 
totiž za počet odvezených popelnic. Je lepší mít jednu 240 l  popelnici(cena za svoz 
68,28- Kč/ks) než dvě 120 l (54 Kč/ks). Do plastů házejte nejen PET láhve, ale i  
kelímky, igelity, polystyren, nápojové kartony(krabice od mléka či džusu) a ostatní 
plastové obaly. Nic z toho nemusíte umývat. Pro příští rok také chystáme oddělený 
sběr nápojových kartonů. Znamená to pro obec vyšší odměny za tříděný odpad. 
Tříděním nejen, že pomáhate životnímu prostředí, ale také šetříte vlastní kapse.



Investiční akce v roce 2011 a 2012
Nejdříve malé ohlédnutí za akcemi v roce 2011. Určitě největší radost mají 

děti. Samy si vybraly dominantu hřiště, lanovou pyramidu, ale i další prvky a ještě 
než byla rekonstrukce hotova už si nových prvků řádně užívaly. Rekonstrukce byla 
financována z dotací Ministerstva pro místní rozvoj 400 000,- Kč a Jihomoravského 
kraje 200 000,- Kč, obec zaplatila 12 448,- Kč. Rekonstrukce pak byla provedena 
pracovníky na VPP a některými občany brigádně. Jejich práce je ohodnocena na 88 
764,- Kč a hlavně díky nim nemusela obec platit víc. Pracovníky na VPP byl ve 
dvoře kulturního domu postaven sklad a byla zahájena demolice stávající kůlny. Na 
jejím místě by měl v příštích letech vyrůst nový obchod. Tato akce stála obec 6 
835,-. Financemi získanými díky svazku obcí Moravia byla opravena komunikace u 
kultuního domu. Svazek přispěl 40 000,- Kč. Obec platila 8 400,- a část nákladů cca 
25 000,-  hradila  SÚS JMK. Obec tedy  za  tyto  akce  nezaplatila  žádné závratné 
částky  a  nejvyšími  výdaji  letos  zaplacenými  zůstávají  výdaje  na  nejdůležitější 
investici  a  to  na  kanalizaci  a  vodovod.  A  jaké  jsou  plány  do  roku  2012? 
Samozřejmě doufáme, že bude zahájena výstavba kanalizace a vodovodu v obci. 
Pokud budou finance z kraje, počítáme z I. etapou výstavby obchodu. Potřetí byla 
také podána žádost na rekonstrukci kulturního domu na víceúčelový objekt. Pokud 
bude žádost úspěšná dojde k její realizaci. 
Hasiči

I  v  roce  2011  se  naši  soutěžící  postarali  o  dobré  výsledky  v  hasičských 
soutěžích. Na okresním kole obsadili muži 1. a ženy 4. místo. Družstvo dorostenek 
se  vítězstvím  probojovalo  na  krajské  kolo  odkud  přivezli  bronzové  medaile. 
Dorostenci Radku Maxovi pak uniklo třetí místo na kraji a postup na mistrovství 
republiky o 4 setiny. Všechna družstva se pak učastnila mnoha pohárových soutěží 
na  kterých  dosahovali  vždy  předních  umístění.  V hasičském areálu  se  po  jeho 
otevření a první soutěži 14.5. uskutečnilo několik dalších soutěží. Ať už okresní 
kolo dorostu, obvod dospělých, pohár starosty, noční pohár, či pohár Mudr. Milana 
Špačka. Všechny tyto soutěže měli vždy dobrou úroveň, a co je nejdůležitější, přálo 
jim i  počasí.  Snad bude počasí  přát  i  v  příštím roce,  kdy bude v našem areálu 
pořádano kromě  všech soutěží co byli letos ještě jedno kolo ligy okresu Znojmo, 
na  které  je  dohodnuto  sponzorství  s  firmou  Perspekta.  Jěště  pár  informací  k 
zásahové  jednotce.  Pět  jejich  členů  prošlo  školením  nositelů  dýchací  techniky. 
Pokud bude třeba a doufáme že ne, mají možnost využit  6 ks dýchacích přístrojů, 
které obec  získala darem od obce Hrušovany u Brna. Na vybavení jednotky dostala 
obec dotaci a to jednu ve vyši 50 000,-, ze které byla zaplacena revize dýchacích 
přístrojů,  opraveny  savice,  zakoupena  elektrocentrála  a  protipovodňové  pytle. 
Druhou dotaci obdržela na pořízení zásahového vozidla, jedná se o dotaci ve výši 
330 000,-, k této část musí být dána spoluúčast ve výši 141 000,-. Zastupitelstvo 
rozhodlo, že obec zaplatí 50 000,- Kč a dále 30 000,-, které dostalo jako dar za 
ocenění v soutěži  vesnice roku zbytek, pokud to valná hromada schválí,  zaplatí 
SDH Výrovice. Pokud ne, budeme muset dotaci vrátit, a to by bylo škoda.



Vesnice roku
Obec v této soutěži získala mimořádné ocenění za činnost hasičského sboru a 

tím i finanční dar ve vyši 30 000,-. Děkujeme  občanům a především místnímu 
SDH.
Výrovické kopce 

V letošním roce byl vyzkoušen experiment z pastvou, i přes počáteční obavy 
byl pořízen ohradník a zápůjčeny ovce a následně kozy, které dodnes volně pobíhají 
po kopci a majitelka o ně nejeví zájem. Na pastvu a kosení obec získala 65 000,- z 
programu péče o krajinu. V pastvě a kosení chceme pokračovat i v roce příštím a to 
pouze s ovcemi. 
Plánované akce
23.12. 16:30 Vánoční setkání u kapličky 
18.2. 8:00 Zabíjačka u hospody
24.-25.2 Masopust
30.4. Pálení čarodějnic
19.5. 8:00 Okresní kolo Plamen mladí hasiči
26.5. 8:00 Okresni kolo dorostenců
2.6. 14:00 Dětský den
30.6. 10:00 Soutěž okresní ligy v PÚ
Jubileum oslavili a blahopřejeme
1.7. Marie Vlčková, 4.9. Josef Kacetl, 7.9. Marie Švédová, 18.10. Emanuel Vlček, 
19.12. Miroslav Maslák

Smutnou zprávou je, že jsme se museli rozloučit s paní Vlastou Švédovou.

Fotografie  naší  výzdoby,  se  kterou 
obec soutěží  v soutěží  o nejkrásnější 
vánoční strom roku 2011. Pokud jste 
svůj hlas ještě neposlali, tak ho prosím 
pošlete. Více se dozvíte na  adrese
 www.rozsvitimevasevanoce.cz A 
vzhledem k velikosti naší obce oslovte 
i své přátele a známé. Děkujeme

Na závěr mi dovolte, abych vám jménem celého zastupitelstva poděkoval za 
práci pro obec v letošním roce. A v roce příštím, kdy nás snad už čeká budování 
kanalizace a vodovodu poprosil  o hodně trpělivosti a ohleduplnosti  v rozkopané 
obci.  Ale především vám chci popřát krásné a šťastné prožití svátku vánočních v 
kruhu rodinném a hodně zdraví, štěstí a lásky v roce 2012. Pavel Vlček starosta

http://www.rozsvitimevasevanoce.cz/

